
23 Σεπτεμβρίου 2009
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Όσοι κατηγορούν την Εκκλησία για τα λάθη των εκπροσώπων της, 
με σκοπό δήθεν να βοηθήσουν για τη διόρθωση, κάνουν μεγάλο 

λάθος!!!

Για να διατηρήσομε την ενότητά μας, θα πρέπει να κάνομε υπακοή στην Εκκλησία, 
στους επισκόπους της. Υπακούοντας στην Εκκλησία, υπακούομε στον ίδιο τον 
Χριστό. Ο Χριστός θέλει να γίνομε μία ποίμνη μ’ έναν ποιμένα.

Να πονάμε για την Εκκλησία. Να την αγαπάμε πολύ. Να μη δεχόμασθε να 
κατακρίνουν τους αντιπροσώπους της.

Στο Άγιον Όρος το πνεύμα που έμαθα ήταν ορθόδοξο, βαθύ, άγιο, σιωπηλό, χωρίς 
έριδες, χωρίς καυγάδες και χωρίς κατακρίσεις.
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Να μην πιστεύομε τους ιεροκατηγόρους. Και με τα μάτια μας να δούμε κάτι 
αρνητικό να γίνεται από κάποιον ιερωμένο, να μην το πιστεύομε, ούτε να το 
σκεπτόμαστε, ούτε να το μεταφέρομε. Το ίδιο ισχύει και για τα λαϊκά μέλη της 
Εκκλησίας και για κάθε άνθρωπο. Όλοι είμαστε Εκκλησία.

Όσοι κατηγορούν την Εκκλησία για τα λάθη των εκπροσώπων της, με σκοπό δήθεν 
να βοηθήσουν για τη διόρθωση, κάνουν μεγάλο λάθος. Αυτοί δεν αγαπούν την 
Εκκλησία. Ούτε, βέβαια, τον Χριστό. (περισσότερα…)
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